
                                                  ZÁPISNICA 

zo  6. mimoriadneho  zasadnutia Výboru URBÁR  KUBRÁ – TRENČÍN, p.s. 

6. mimoriadne  zasadnutie Výboru konané dňa 26.02.2025 o 18,00 hod. 

 

Výbor                                                             Účasť            Dôvod     neprítomnosti 

Predseda     Jozef Maláň                             Prítomný 

Podpredseda Ing. Helena Serišová            Prítomná 

Člen výboru    Ing. Štefan Lojek                 Prítomný 

Člen výboru    Daniela Mošková                 Prítomná  

 Člen výboru  Ing. Ladislav Sikorčin          Prítomný   

Predseda DR  Ing. Vladimír Starosta         Prítomný                                    

Program: 
1. Pošta 
2. Chatári Kubrica - Maláň  
3. Účtovníctvo - Mošková 
4. Diskusia 
5 .Záver 
 
Schôdzu otvoril a viedol predseda p .s. pán Jozef Maláň, zápisnicu spracovala pani Ing. 
Helena Serišová. 

V úvode zasadnutia Výboru  predseda pán Jozef Maláň prečítal program  zasadnutia Výboru 
a nechal o ňom hlasovať. Program bol schválený. 

K bodu 1. Pošta 
Vyúčtovacia faktúra za vodu doplatiť 4,60€. Prišiel jeden podpísaný Dodatok k zmluve od 
chatára v Kubrici, ale aj list od iného, že nesúhlasí s navrhovaným nájomným, ale neuviedol 
dôvody.  
Záhradkári zo Sihote už všetci štyria  doručili podpísané Dodatky k zmluve. 
 
K bodu 2. Chatári Kubrica - Maláň  
Chatári v Kubrici nereagujú na požiadavku Výboru aby svoje dôvody, prečo nesúhlasia so 
zvýšením nájomným dali písomne,  preto výbor rozhodol takto: 
Chatárom  poslať faktúry s dátumom vystavenia 28.02.2025  so splatnosťou do 31.03.2025 
takto:  kto nepodpísal Dodatok k zmluve, pripočítať k cene zo  zmluvy  aj  infláciu za tri roky 
späť. 
T: 03.03.2025                                                                       Z: p. Mošková 
 
K bodu 3. Účtovníctvo – Mošková 
Pani Mošková opäť nepriniesla všetko ohľadom uzávierky r. 2024. Nemá dopracované 
Záväzky , nie je hotový  Záverečný protokol, kde má chybu a musí ju dohľadať. Musí ešte 
opraviť  trojkové a štvorkové účty, ale Výsledovka sa nemení. 



Taktiež neinformovala výbor, kedy písomne požiadala audítora, aby sa vyjadril ako účtovať 
daň z nehnuteľností. 
Ú: Spracovať všetky chýbajúce podklady k účtovnej závierke r. 2024 a poslať ich emailom 
všetkým členom Výboru a DR.   
 
T:  do 03.03.2025                                                              Z: p. Mošková                      
 
K bodu 4.Diskusia 
P. Ing. Lojek  informoval, že telefonoval s p. Ďuržom, či už záhradkári vyrezali staršie stromy, 
ktoré si zasadili v záhradkách. P. Ďurža povedal, že niečo už vyrezali, ale zostala tam 30 – 
ročná marhuľa a borovice, ale že všetko vyrežú. 
Ú: v 1. týždni mesiaca marec  2025 vykonať kontrolu v záhradkách, či bola požiadavka 
Urbáru splnená tak, ako  bola dohodnutá v Dodatku k Zmluve, ktorú p. Ďurža prevzal.  
 
T: 1. týždeň mesiaca marca 2025                                      Z: p. Ing. Lojek  
 
Príprava VZ: 
- predseda p. Maláň osloví MUDr. Sokola Romana, aby predložil Správu poľovníckej 
organizácie ZVVP Opatová za rok 2024, alebo aby niekoho iného poveri.  
- p. Ing. Lojekovi bol odovzdaný zoznam podielnikov a lístky, na ktoré budú pomocníci pri 
prezentácii písať  čísla podielnikov čiernym fixom. S týmito lístkami sa bude hlasovať.   
-p. Ing. Starosta má za úlohu ozvučenie 
- ešte nie je dohodnuté či bude prezentácia tak, ako bývala po minulé roky. P. Maláň ešte raz 
osloví p. Ing. Alexeja Ševčíka. 
-p. Ing. Starosta bol požiadaný predsedom  p. Maláňom, aby na VZ bola prítomná celá DR  
-p. Ing. Starosta žiadal o doručenie všetkých podkladov k  účtovnej závierke za rok 2024, 
pretože potrebuje čas, aby kontrolu účtovníctva mohol ukončiť  do 19.03.2025 
  
 K bodu 5. Záver 
 
Predsedajúci p. Jozef Maláň poďakoval prítomným za účasť a nasledujúce zasadanie 
Výboru sa uskutoční dňa 05.03. 2025 o 17,30 hod. 

 

Trenčín, 27.02.2025 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Helena Serišová                                         Schválil: Jozef Maláň   

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 


